[image: image1.png]nstelale of )

China and
N sica- SLacific
Swdies







國立中山大學「中國與亞太區域研究所」　

誠徵專任副教授（含）以上1名
1、 專長學術領域：以東南亞或亞太為主的亞太區域研究(社會科學領域)1名。
2、 資格：
1、 具備教育部認可之國內外大學博士學位。
2、 需符合本校「教師及研究人員聘任規則」之第三條相關規定，敬請參酌以下網址： 
國立中山大學教師及研究人員聘任規則http://ope.nsysu.edu.tw/ezfiles/17/1017/img/1222/280712267.pdf
3、 申請手續：申請者應在截止日前，寄送以下資料：

1.自傳及履歷。

2.最近五年學術著作目錄（學術期刊論文及學術專書）。

3.博士學位證書影本等學經歷文件。

4.可開設課程：
4、 起聘日期：2018年8月1日
5、 申請期限與寄件地址：（請信封註明申請中國與亞太區域研究所教職）
請於2017年12月15日前（郵戳為憑）

寄　張顯超所長　收

國立中山大學社會科學院中國與亞太區域研究所 (恕不退件)
高雄市鼓山區蓮海路70號
聯絡電話：+886-7-5252000ext.5571　傳真：+886-7-5255571
行政聯絡：吳小姐（Email：icapaa@mail.nsysu.edu.tw）
Institute of China and Asia-Pacific Studies, National Sun Yat-Sen University

Faculty openings 

Tenure-line Associate Professors (1)
Area of Expertise: 
1. An expert in Southeast Asia Region studies, Asia-Pacific studies or related fields in political science.
Qualifications:
A. A doctorate degree PhD in Social Sciences (recognized by the Ministry of Education, R.O.C.)

B. For further information on regulations and career information of tenure-line associate professors, please refer to the following web links :
· Regulations Governing the Appointment of Teachers and Researchers of National Sun.Yat-sen University : http://ope.nsysu.edu.tw/ezfiles/17/1017/img/1222/280712267.pdf
Application procedure:


Applicants should submit the following documents before December 15, 2017
1. Resume and autobiography
2. A list of publications for the last five years (journal articles and books). 

3. A copy of Ph.D. degree diploma and other related documents. 
4. Curriculum outline and courses information
If hired, the contract will start from August 1, 2018.

Application deadline and mailing address (please indicate on envelope “application for Assistant Professor in Institute of China and Asia-Pacific Studies”):

Application deadline: Dec. 15, 2017 (postmarked no later than the deadline)

Mail to: Dr. Hsien-chao, Chang
Institute of China and Asia-Pacific Studies, National Sun-Yat-Sen University (documents submitted will become the property of ICAPS and will not be returned)
No. 70, Lienhai Rd., Kaohsiung 80424, Taiwan, R.O.C.

Tel: +886-7-5252000 ext 5571     Fax: +886-7-5255571

For inquiries and further information, please contact: Mrs. Wu（Email：icapaa@mail.nsysu.edu.tw）
